
PROTOKOL Nr 41
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeiistwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

ktore odbylo sie w dniu 26 maja 2010 roku

RADA MIASTA MARKI
AI. -.J . P /tSudskfego 95
05-270 MARK'

tel. (0 -22) 781-10-03
Fax 7 8 1- 13 - 7 8

uioj. Mazowieckie

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Jacek Orych. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1
do protokolu; nieobecni: K. Kedzierski, M. Szczepanowski) odczytal proponowany porzadek
obrad:

1.
2.
3.
4.

5.

CI 6.

7.
8.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Spotkanie z Komendantem Policji w Markach oraz z Kuratorami sadowymi
pracujacymi na terenie Marek.
Budowa komisariatu - postep prac.
Analiza sprawozdania Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Rozwiazywania
Problem6w Alkoholowych oraz Programu Przeciwdzialania Narkomanii za rok 2009.
Sprawy rozne.
Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Spotkanie z Komendantem PolicH w Markach oraz z Kuratorami sadowvmi
pracujacymi na terenie Marek.

o

Komendant Komisariatu Policji w Markach nadkomisarz Andrzej Oleksiak powiedzial m. in.,
ze: w Markach pracuje od grudnia 2009 roku; w biezacyrn roku udalo sie pozyskac
8 dodatkowych etat6w dla komisariatu; w jego przekonaniu budowa nowego komisariatu
zostanie w 2010 roku zakonczona; podziekowal za wsparcie ze strony wladz miasta.

Kuratorzy sadowi: Pani Magdalena Soltysiak oraz Pan Pawel Gredzinski przedstawili
specyfike pracy kuratora na terenie miasta; poinformowali, ze w Markach pracuje 2.
kurator6w zawodowych oraz 18. spolecznych; aktualnie jest sprawowanych 231 dozor6w;
w biezacym roku przeprowadzono 126 wywiad6w srodowiskowych; om6wili rodzaje
najczesciej wystepujacych przestepstw oraz najczestsze powody wchodzenia
w kolizje z prawem (informacja pisemna stano wi zalacznik nr 2 do protokolu).

W dyskusji udzial wzieli radni: Bogdan Trzemecki, Pawel Chojnowski, Jan Orlowski,
Elzbieta Brzozowska oraz Komendant Andrzej Oleksiak i kuratorzy: Magdalena Soltysiak i
Pawel Gredzinski.

Radna Elzbieta Brzozowska poruszyla kwestie prostytucji przydroznej na obrzezach Marek.

Komendant Andrzej Oleksiak poinforrnowal, ze w ostatnim czasie dokonano w tym zakresie
4. aresztowari, natomiast w jego opinii skutecznym sposobem ograniczenia tego procederu
byloby objecie monitoringiem miejskim miejsc, gdzie pojawiaja sie prostytutki.
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Przewodniczacy Jacek Orych podziekowal gosciorn za przybycie na posiedzenie Komisji
i zamknal dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 5. Budowa komisariatu - postep prac.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze w porozumieniu z Komenda Stoleczna
Policji prowadzony jest staly monitoring postepu prac przy budowie nowego komisariatu;
tennin oddania do uzytku - 31 grudnia 2010 roku.

W dyskusji udzial wzieli : radny Pawel Chojnowski, radny Ryszard Korotko Bunnistrz
Janusz Werczynski.

Pkt 6. Analiza sprawozdania Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Rozwiazywania
Problem6w Alkoholowych oraz Programu Przeciwdzialania Narkomanii za rok 2009.

Pani Ewa Motyczynska Pelnomocnik ds. Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych
przedstawila .Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Markach za 2009 rok"
(zalacznik ill 3 do protokolu).

W dyskusji udzial wzieli radni: Pawel Chojnowski, Jan Orlowski, Maciej Grabowski oraz
Pani Ewa Motyczynska i Burmistrz Krzysztof Wnuk.

Nastepnie Przewodniczacy Jacek Orych zamknal dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 7. Sprawy r6zne.

1. Przewodniczacy Jacek Orych odczytal skierowany do Gminnej Komisji
Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz do wiadornosci Komisji "Protest"
mieszkancow osiedli przy ul. Zwirowej i ul. Piaskowej w Markach, "przeciwko
udzieleniu zezwolenia na sprzedaz alkoholu osobom prowadzacym dzialalnosc
gospodarcza przy ul. Zwirowej 6 w Markach" (zalacznik ill 4 do protokolu).

o W dyskusji udzial wzieli radni: Bogdan Trzemecki, Jacek Orych, Jan Orlowski oraz Pani Ewa
Motyczynska i Bunnistrz Janusz Werczynski.

2. Przewodniczacy Jacek Orych poinformowal, ze Osrodek Pomocy Spolecznej
przekazal do Komisji z prosba 0 wypelnienie kwestionariusz pn. " Analiza SWOT",
w celu zebrania informacji niezbednych do sporzadzenia diagnozy problem6w
spolecznych miasta. Przewodniczacy zachecil do wypelnienia kwestionariusza, kt6ry
zostanie droga mailowa przeslany czlonkorn Komisji.

3. Radna Elzbieta Brzozowska zwr6cila sie z prosba do Przewodniczacego Komisji
o udzielenie jej informacji na temat organizacji konkursu .Marki w zieleni" , poniewaz
pomimo jej nieobecnosci na poprzednim posiedzeniu Komisji , zostala wybrana na
przewodniczaca komisji konkursowej.

Przewodniczacy Jacek Orych przeprosil za niepoinformowanie radnej 0 powierzeniu jej tej
funkcji i zapewnil, ze wszelkie informacje 0 terminach przyjmowania zgloszen itp. mozna
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uzyskac u Pani Justyny Balcerzak - sekretarza komisji konkursowej oraz na stronie
intemetowej miasta, gdzie zostal opublikowany Regulamin konkursu.

Wiecej spraw nie zgloszono.

Pkt 8. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczacy Jacek Orych zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej , Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala
Elzbieta Jurczyk Przewodniczacy Komisji
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